
Zadnjo nedeljo 13. septembra se je vršil 
za Dolenjsko veličastno obiskan tabor 
JRZ v Novem mestu. Na taboru je bilo 
10.000 Dolenjcev, ki so prisegli zvestobo 
Sloveniji in njenemu voditelju g. dr. Ant. 
Korošcu. Glavni govornik je bil minister 
g. dr. Miha Krek, ki je povdarjal gospo
darsko delo sedajne vlade. Glede raz
merja med nami in Slovenci je rekel, da 
hodimo mi Slovenci radi tega v Belgrad, 
da od tam branimo slovenske koristi. V 
Belgradu se bo odločilp, koliko samostoj
nosti in samouprave bo imela posamezna 
dežela in tam se bo rešilo tudi hrvatsko 
vprašanje. Hrvati pa pravijo narobe: 
Ostali bomo doma toliko časa, da nam bo 
hrvatsko vprašanje zrelo in rešeno padlo 
v naročje. Zato tudi nam očitajo, da smo 
najprej ostali doma, potem pa smo šli v 
Belgrad. Pri tem pa smo se ravnali po 

Slo¥cn§hi tabor JRZ m Dolciilsho. 
preprostem receptu slovenskega kmeta: 
Če so zunaj nalivi, toča, viharji, takrat 
sedi za pečjo, ko pa minejo, gre ven. Ka
dar je v Belgradu gc1 in hudo vreme, da 
pravi zastopniki ljudstva ne morejo ni. 
opraviti, ostanemo doma, kadar pa se da 
kaj napraviti, moramo hiteti tja. 

Drugi govornik g. dr. Fran Kulovec, 
glavni banovinski tajnik JRZ, je na
povedal, da bodo 25. oktobra po vsej Slo
veniji občinske volitve, pri katerih bo na
še ljudstvo izpričalo svojo slovensko za
vest in zvestobo. Posebno burno odobra
vanje je žel g. govornik, ko je povdarjal, 
da mi Slovenci nismo in ne bomo odsto
pili od svojega programa in zahtevamo 
polno samoupravo. Govorila sta še Franc 
Smodej, tajnik glavnega odbora JRZ, in 
še en govornik. 


